
Protokoll styremøte 4-2024 

 

Møtte: Jan Gjennestad, Hanne Charlotte Gudim, Julie Mari Eikås Jenssen (teams), Anita Jensen, Jørn 

Korneliussen (vara) og Victoria Helmer-Sunde (vara). 

 

Ikke møtt: Sindre Hindenes 

 

 

Sted: Bergen Travpark 

Tid: Mandag 15.04.24 kl.18.00 

 

Saksliste 

 

1. Godkjenne protokoll fra forrige styremøte 

Protokoll er godkjent og signert. 

 

2. Sette dato for neste styremøte 

Neste styremøte blir: Mandag 13.05.24 kl.18.30.  

Neste lagledermøte blir: Tirsdag 21.05.24 kl.19.00 

 

3. Konstituering av nytt styret 

Leder Jan Gjennestad ønsker velkommen til nytt styret og forteller litt om Vestenfjeldske 

Travforbund og om styrearbeid. Alle styremedlemmene presenterer seg selv. 

 

Vedtak: Styret tar saken til etterretning 

 

4. Aktivitetsplan og fokusområder 2024 

 

Aktivitetsplan for 2024  

- Avholde Til-Start samlinger 2 ganger i året for 1- og 2-åringer.  

- Ha fellestreninger og rutineløp på Bergen Travpark, samt ute i distriktene.  

              -      Jobbe med rekruttering og ungdomsgruppe ved Bergen Travpark og ute i distriktene.  

- Ha næringsforum i Hordaland og Sogn og Fjordane.  

 -      Samle alle tillitsvalgte til fagdager.  

 -      Samarbeid med andre hestesportsgrener.  

 -      Videreføre drift av aktivitetstall.  

- Videreføre travhestens dag.  

 

 

Styret fordeler ansvarsområder: 

Anleggskontakt: Bjørn Stalheim 

Aktivitetstall: Hanne Charlotte Gudim 

Ponniansvarlig: Julie Mari Eikås Jenssen 

Ungdomsansvarlig: Victoria Helmer-Sunde 



Økonomi: Jan Gjennestad 

Til-Start: Lisa Pickersgill 

Fellestrening: Lisa Pickersgill og Jan Gjennestad 

Kontakt mot driftsselskapet: Jan Gjennestad 

Næringsforum: Jan Gjennestad 

Fagdag: Anita Jensen 

Travhestens dag: Sindre Hindenes 

 

Vedtak: Styret tar saken til etterretning. 

 

5. Generalforsamling Bergens Traverbane AS 

Styreleder forteller om arbeidet fra valgkomiteen inn mot Bergens Traverbane sin 

generalforsamling. 

 

Vedtak: Styret tar saken til etterretning og er unnlatt offentligheten. 

 

6. Generalforsamling DNT 

Generalforsamlingen til DNT skal være 1 juni. Fristen for å sende inn saker er 6 uker før. Det 

er kommet innspill på en sak fra andre forbund, om ønske om å opprette en sportskomite. 

Denne komiteen skal ha medlemmer fra hver region.  

Styret diskuterer saken og ønsker å ta dette opp med medlemmene på neste lagledermøte. 

 

Vedtak: Styret støtter saken uforpliktende og tas opp på neste lagledermøte. 

 

7. Ponniutvalg 

Det jobbes med å sette ned et ponniutvalg. Det er satt opp terminliste for ponnitreninger og 

løp. Styret diskuterer ulike løsninger for ponniutvalget.  

Det er kommet inn forslag om at hver ponnikusk som deltar i løp skal få 1 brus og 1 pommes 

frites på travkroen samme kveld. 

 

Vedtak: Styret godkjenner forslag på mat på travkroen og styremedlem Julie Mari Eikås 

Jenssen tar ansvar for å kalle inn til et stiftelsesmøte for ponniutvalget. 

 

8. Ungdomsgruppe 

Ungdomsgruppen har dessverre ikke fungert optimalt de siste årene. Vår nye 

ungdomsrepresentant i styret får i oppgave å jobbe med å samle ungdommene og skape 

aktivitet. Styret skal bistå med det ungdomsrepresentanten måtte trenge. 

 

Vedtak: Styret tar saken til etterretning. 

 

9. Aktivitetstall 

Styremedlem Hanne Gudim forteller om status på aktivitetstall. Det er fulle kurs og tilbudet 

er veldig populært. Det jobbes videre med flere kurs og løsninger for hvordan vi kan bistå nye 

til kjøp og stallplass til ponnier. Det jobbes med å finne gode løsninger for lønn/honorar for 

de som jobber for aktivitetstall slik at vi holder oss innenfor regelverket.  



 

Vedtak: Styret tar saken til etterretning. 

 

10. Travlagene 

Forbundssekretær gjennomgår hvilke travlag som trenger bistand fra forbundet. Styret 

diskuterer ulike tiltak for å hjelpe travalgene. 

 

Vedtak: Forbundssekretær tar kontakt med de aktuelle lagene og gir styret en 

tilbakemelding. 

 

11. Stend Videregående Skole 

Styret tar opp igjen saken om treningsanlegget på Stend Videregående Skole. Det er 

styreleder i Bergens Traverbane AS som har hatt dialogen med Stend, og forbundet tar 

kontakt med Bergens Traverbane for å bistå i prosessen. 

 

Vedtak: Styret tar saken til etterretning. 

 

12. Hesteeier for en dag 

Styremedlem Anita Jensen forklarer konseptet for resten av styret. Dette er noe styret 

ønsker å gjennomføre og vil at dette kan gjøre i regi av travlagene. 

 

Vedtak: Styremedlem Anita Jensen opparbeider retningslinjer for konseptet og så blir det 

presentert på neste lagledermøte 

 

13. Eventuelt 

- Fellestrening: Ønske fra medlemmene at neste fellestrening blir flyttet pga. den kommer 

på samme dag som premiekjøring på Voss Hestesportsenter.  

 

Vedtak: Neste fellestrening blir flyttet fra lørdag 27 april til onsdag 1 mai 

 

- Digitalt helsekort: Ønske om at hestene skal ha digitalt helsekort. Styret diskuterer saken. 

 

Vedtak: Styret skal jobbe videre med dette inn mot andre hesteorganisasjoner, slik at vi 

sammen kan få mattilsynet til å sette i gang en slik ordning. Styremedlem Anita Jensen 

holder i denne saken. 

 

 

 

Møtet ble hevet kl. 21.30 

 

 

 

Lisa Pickersgill, referent 

 

 



 

 

 

 

   Jan Gjennestad   Hanne Charlotte Gudim 

 

 

 

 

 

Julie Mari Eikås Jenssen    Jørn Korneliussen   Anita Jensen 


